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N
α έχει συνέχεια το ευρωπαϊκό του ταξίδι θα προ-
σπαθήσει ο Ολυµπιακός, ξεπερνώντας το εµπό-
διο της Αρσεναλ στο Γιουρόπα Λιγκ. Με τους 

«ερυθρόλευκους» να υποδέχονται πρώτα εκείνοι τους 
«κανονιέρηδες» σε sold out αναµέτρηση, το βράδυ της 
Πέµπτης, στο «φλεγόµενο» στάδιο Καραϊσκάκη. Για τον 
σπουδαίο αγώνα µιλά αποκλειστικά στη Realnews µια 
µεγάλη προσωπικότητα των γηπέδων, που, µάλιστα, 
µέχρι πρότινος φορούσε τη φανέλα µε τον δαφνοστε-
φανωµένο έφηβο στο στήθος. Ο λόγος για τον Ντανιέλ 
Ποντένσε, τον δαιµόνιο Πορτογάλο άσο που γέµισε λί-
ρες το ταµείο της ΠΑΕ και ο οποίος δεν έχει πάψει να 
λατρεύεται από τους οπαδούς του Θρύλου. Ο 24χρο-
νος εξτρέµ, µέλος πλέον της Γουλβς, ανοίγει την καρδιά 
του και, εκτός των σχολίων του για την αναµέτρηση της 
πρώην οµάδας του µε τους Λονδρέζους, αναφέρεται 
στη µεταγραφή του, ενώ µιλά µε θερµά λόγια για τους 
οπαδούς των Πειραιωτών. 

 Μπορεί ο Ολυµπιακός να αποκλείσει την Αρσεναλ;
Ναι, µπορεί, το πιστεύω απολύτως αυτό. Και ειδικά 
στην έδρα της η οµάδα έχει τη δύναµη να κοντράρει 
στα ίσα πολύ σπουδαία ευρωπαϊκά κλαµπ. Είναι επι-
πέδου Τσάµπιονς Λιγκ και οι κατά καιρούς επιτυχηµέ-
νες εµφανίσεις του µε τοπ αντιπάλους, όπως η Μπά-
γερν, η Μίλαν, η Τότεναµ και άλλοι, του έχουν χαρίσει 
πείρα και ισχύ για να παλεύει οποιοδήποτε παιχνίδι.
 Η γνώµη σου για τους Λονδρέζους;
Κοιτάξτε, εύκολη οµάδα δεν είναι. Αλλες φορές απο-
δίδει εξαιρετικά και άλλες όχι τόσο, δίνοντας το δικαί-
ωµα σε υποδεέστερα σύνολα να την εγκλωβίσουν µε 
τον τρόπο που αναπτύσσονται στο γήπεδο. Στην πα-
ρούσα φάση µοιάζει ευάλωτη, ιδίως στην άµυνα, όµως 
αυτό δεν σηµαίνει πως δεν θα χρειαστεί σκληρή προ-
σπάθεια από τον Ολυµπιακό για να την αποκλείσει.
 «Κλειδί» του πρώτου αγώνα; 
Μα, φυσικά, ο κόσµος. Είναι τόση και τέτοια η πίε-
ση που ασκεί στον αντίπαλο και η δύναµη που παίρ-
νεις όταν τον ακούς, που και η πιο απίθανη προσπά-
θεια µπορεί να γίνει εφικτή. Ξέρω καλά πόσο φαντα-
στικοί είναι οι οπαδοί του Ολυµπιακού και πόσο θερ-
µά συµπαραστέκονται στην οµάδα τους, οπότε είµαι 
βέβαιος πως θα προσθέσουν δύναµη στους ποδο-
σφαιριστές για να κάνουν καλύτερα τη δουλειά τους.
 Να διαφυλάξει πρώτα το µηδέν ενόψει ρεβάνς στο 

Λονδίνο ή να κυνηγήσει το γκολ;
Για εµένα, το πιο σηµαντικό είναι ο Ολυµπιακός να 
παίξει επιθετικά, να τρέξει, να πιέσει τους αντιπάλους 
του και βεβαίως να σκοράρει όσο πιο πολύ µπορεί. Η 
ρεβάνς στην Αγγλία θα είναι δύσκολη και απαιτητική 
και µε ένα καλό αποτέλεσµα στον πρώτο αγώνα το 
αποφασιστικό βήµα για την πρόκριση θα έχει γίνει. 
 Θεωρείς πως είναι µατς προσωπικοτήτων;
Φυσικά. Είναι παιχνίδι που οι µεγάλοι παίκτες πρέπει 
να το πάρουν πάνω τους, δίνοντας εκείνοι τον τόνο 
στην οµάδα τους. Και ο Ολυµπιακός και η Αρσεναλ 
διαθέτουν πολλούς σπουδαίους ποδοσφαιριστές, που 
είµαι σίγουρος ότι θα κάνουν τα πάντα για να βοηθή-
σουν τους συµπαίκτες τους.
 Οι πιθανότητες πρόκρισης; Στο 50-50;
Θεωρητικά ναι, 50-50, αφού και οι δύο έχουν δυνα-
τότητες. Οµως θέλω να περάσει ο Ολυµπιακός, το θέ-
λω και το εύχοµαι. Γιατί το αξίζει. 

 ΜΙΧ. ΦΟΥΣΤΕΡΗΣ

Λίνος Χρυσικόπουλος 
και Βαγγέλης Μάντζαρης 
μιλούν στην «R» για τον 
τελικό Κυπέλλου μπάσκετ 
μεταξύ της ΑΕΚ και του 
Προμηθέα Πατρών≤ 
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ΠΑΕΙ ΓΙΑ ΑΝΑΝΕΩΣΗ
Ικανοποιημένοι είναι 
στον Παναθηναϊκό από 
την παρουσία του Μπαρτ 
Σένκεφελντ και έχουν 
αποφασίσει να του προτείνουν 
επέκταση του συμβολαίου του 
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«Κλειδί»
«Tο πιο 
σηµαντικό είναι 
ο Ολυµπιακός να 
παίξει επιθετικά, 
να τρέξει, να 
πιέσει τους 
αντιπάλους του 
και βεβαίως να 
σκοράρει όσο 
πιο πολύ µπορεί. 
Η ρεβάνς στην 
Αγγλία θα είναι 
δύσκολη και 
απαιτητική και 
µε ένα καλό 
αποτέλεσµα στον 
πρώτο αγώνα το 
αποφασιστικό 
βήµα για την 
πρόκριση θα 
έχει γίνει», λέει 
ο Πορτογάλος 
µεσοεπιθετικός

«Ο Ολυµπιακός 
µπορεί να 
προκριθεί»

«Ειδικά στην 
έδρα της, η 
οµάδα έχει 

τη δύναµη να 
κοντράρει στα ίσα 

πολύ σπουδαία 
ευρωπαϊκά 

κλαµπ», λέει 
ο πρώην 

«ερυθρόλευκος» 
ποδοσφαιριστής 

για τον αγώνα 
του Θρύλου µε 

την Αρσεναλ 

Ο ΝΤΑΝΙΕΛ ΠΟΝΤΕΝΣΕ  
µιλά στην «R»
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